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内容概要

　　《青苹果教辅·情景导学：英语（5年级下册）（1年级起点）》是我们于2009年开始策划、2010
年开始出版的一套跨教材版本、跨不同学科的完全由教材原创出版社出版发行的高中教学辅导用书。
几年时间过去了，《青苹果教辅·情景导学：英语（5年级下册）（1年级起点）》正经历着由单版本
向多版本、由单学科向多学科发展的变化。
　　在新课程的词典里，“情景”和“导学”是鲜明体现课程改革理念的核心词汇。
集合了这两大要点，“情景导学”的脚步必将随着课程改革的不断深入而踏遍神州大地的每一个角落
。
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书籍目录

Module 1Unit 1 She was a driver before.Unit 2 He worked in an office.Module 2Unit 1 What did she have for
lunch?Unit 2 Lunch is usually at half past twelve.Module 3Unit 1 Have you got the Harry Potter videos?Unit 2 You
can use the computers.Module 4Unit 1 Did you read them?Unit 2 My favourite season is spring.Module 5Unit 1
Your bag is broken!Unit 2 Mine is pink.Module 6Unit 1 We'll see lots of stones.Unit 2 It was amazing.Module
7Unit 1 Write your message.Unit 2 I will be home at seven o'clock.Module 8Unit 1 Will you help me?Unit 2 How I
made the kite.Module 9Unit 1 We laughed a lot.Unit 2 That will be fun!Module 10Unit 1 What did you put in
your bag?Unit 2 I played on the beach.Module 1综合测试卷Module 2综合测试卷Module 3综合测试卷Module
4综合测试卷Module 5综合测试卷Module 6综合测试卷Module 7综合测试卷Module 8综合测试卷Module 9
综合测试卷Module 10综合测试卷期中综合测试卷期末综合测试卷听力材料参考答案
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